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Notulen 74e Algemene Ledenvergadering der studievereniging ismus d.d. 6-10-2020  

Aanwezig:  
Anna van Rooijen, Joos Rutjens, Yante van Haandel, Rik van Doremalen, Thomas            
Steenkamp, Jeroen Mooijman, Erik Stoelinga, Jet Dunnewind, Rose Snijders, Boris de           
Geest, Stefan Geene, Jelmer Bruurs, Bas Mandos, Irene Wilde, Linda Gebel, Franka            
Noordam, Marcus Schmeits 

Machtigingen:  
Geen machtigingen 
 
Stemgerechtigden aanwezig: 17  
Stemgerechtigden machtigingen: 0  
Stemgerechtigden totaal: 17  

Agenda  
 
1. Opening 
2. Vaststellen Agenda 
3. Mededelingen 
4. Bespreking notulen 73ste ALV 
5. Vaststellen notulen 73ste ALV 
6. Bespreking beleidsplan XXe bestuur 
7. Stemming beleidsplan XXe bestuur 
8. Bespreking begroting XXe bestuur 
9. Stemming begroting XXe bestuur 
10. Bespreking Motie ‘Nieuwe Samenwerking IAPSS’ 
11. Stemming Motie ‘Nieuwe Samenwerking IAPSS’ 
12. W.V.T.T.K. 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 

Opening:  
Anna van Rooijen opent de vergadering om 20:06. 
Conform de motie Tol wordt de vergadering aangevangen met het zingen van het ismuslied.  

Vaststellen agenda  
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.  



 



 
Mededelingen  
Yante van Haandel zegt dat zij haar scherm zal delen, om zo de stukken ook op een andere 
manier leesbaar te maken. Anna van Rooijen vraagt of er iemand op tegen is om de ALV op 
te nemen via Zoom, zodat deze opname kan worden teruggekeken door de secretaris bij het 
schrijven van de notulen. Niemand heeft hier bezwaar tegen, dus de vergadering wordt 
opgenomen.  

Bespreking notulen 74e ALV  
Anna van Rooijen zegt dat zij elke pagina zal benoemen en dat mensen in de chat                
kunnen stellen dat ze een vraag bij een pagina hebben door het woord vraag of               
opmerking te plaatsen. Daarna zullen zij dan de mogelijkheid krijgen een vraag te             
stellen. Anna begint met het opnoemen van de pagina’s.  
 
Geheel: 
Jelmer Bruurs vraagt waarom de notulen pas een week van tevoren verstuurd zijn,             
in plaats van twee weken van tevoren. Anna van Rooijen stelt dat de notulen nog               
niet klaar waren, aangezien er een korte tijdsperiode tussen zat. Daarom is            
besloten deze met de tweede mail mee te sturen. Jelmer zegt dat hij vindt dat dit                
onjuist is. Anna is het met hem eens. 

Vaststellen notulen 74e ALV  
De notulen worden per acclamatie aangenomen.  

Bespreking beleidsplan XXe bestuur  
Anna van Rooijen zegt dat er begonnen zal worden met het bespreken van het beleidsplan.               
Zij zegt wederom elke pagina langs te gaan en dat mensen ditmaal het woord ‘reactie’ in de                 
chat kunnen zetten als ze willen reageren op iemand anders.  
 
Pagina 1: 
Jelmer Bruurs vraagt waarom voor deze titel is gekozen. Anna van Rooijen zegt dat het               
bestuur dit gedaan heeft omdat het niet mogelijk is alles te doen zoals dat normaal zou gaan                 
en dat ze de mogelijkheden die ze hebben moeten aanpakken, gebruiken en zo goed              
mogelijk benutten. Jelmer Bruurs zegt dat hij eigenlijk een dubbele laag zoekt in een titel en                
deze hier niet kan vinden. 
 
Rik van Doremalen stelt voor dat men met het paginanummer een opmerking kunnen             
plaatsen voor gemak. Iedereen is het hier mee eens.  
 
Pagina 4: 
Jelmer Bruurs zegt dat hij ziet dat er staat dat er een verschil is tussen premasters en                 
bachelorstudenten in wat voor een activiteiten zij zouden willen. Een voorbeeld wat hiervoor             
wordt gegeven is de Career Day, hij zegt niet te snappen waarom dit hiervoor een voorbeeld                
is. Hij stelt dat de Career Day een populaire activiteit is vanwege verplichting en hij vraagt                
zich af of mensen ernaartoe zullen komen als dit niet verplicht is.  
Anna van Rooijen zegt dat het bestuur dit als voorbeeld heeft gegeven van een              
carrièregerichte activiteit, wat meer voor premasters bedoeld zou zijn. Ze geeft aan dat het              
klopt dat deze activiteit misschien niet populair zal zijn, maar dat kan worden aangepast naar               
carrièregerichte activiteit in het beleidsplan.  
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Rose Snijders stelt dat er in het beleidsplan staat dat het plan is om niet te vliegen, maar dat                   
de optie wel aanwezig blijft. Vanwege de recente aanpassing in de hoeveelheid subsidie van              
het SOFv, vraagt zij zich af of dit nog steeds hetzelfde is. Zij vraagt ook of het overwegen                  
van vliegen met duurzaamheid te maken heeft, of het bestuur streeft om niet te vliegen               
vanwege duurzaamheid.  
Anna van Rooijen antwoordt dat het bestuur graag het duurzame beleid door wilt zetten en               
dat om deze reden niet zou worden gevlogen met de meerdaagse excursie. Aangezien er nu               
maar één activiteit zal worden georganiseerd, sluit het bestuur vliegen niet uit. Vanwege de              
subsidie van SOFv is het zeer waarschijnlijk dat er niet gevlogen zal worden, maar zij zegt                
dit niet te willen uitsluiten vanwege de kosten en mogelijkheden.  
Rose zegt dat het lijkt dat wij duurzaamheid niet overwegen bij de reis in het beleidsplan.                
Anna vraagt of dit moet worden toegevoegd bij de reis.  
Rose zegt dat dit verstandig is. 
 
Jelmer Bruurs wilt reageren op Rose. Jelmer is benieuwd wat er veranderd is in de subsidie.  
Rose zegt dat als je gebruik maakt van een duurzaam transport, je een subsidie ontavngt               
van 150 euro. Als je gaat vliegen, krijg je maar een subsidie van 50 euro. Zij zegt dat                  
Studentlife dus bezig is met duurzaam beleid.  
Jelmer vraagt of dit vervanging is van de subsidies betreffende locatie. 
Rose zegt dat dit zo is.  
 
Pagina 5: 
Jelmer Bruurs zegt dat het goed is dat corona wordt benoemd. Hij zegt te zien dat er een                  
focus wordt gelegd op de uitdagingen die corona brengt en dat hij mist welke kansen corona                
zou kunnen opleveren. Hij zegt dat afgelopen besturen last hebben gehad van de fysieke              
drukte en dus niet meer ontwikkelingen teweeg konden brengen, maar dat dit nu misschien              
mogelijk is. Hij vraagt of en welke kansen daar zouden kunnen liggen. 
Anna van Rooijen zegt dat internationalisering een van de dingen is waarop voorbereidingen             
worden getroffen. Zij vraagt of Jelmer liever meer veranderingen ziet? 
Jelmer zegt dat internationalisering al jaren een thema is, maar dat het goed is dat dit nu                 
concreet wordt gemaakt. Hij zegt dat hij ook dacht aan dingen achter de schermen,              
bijvoorbeeld de administratie.  
Joos Rutjens zegt dat Thomas Steenkamp en hij aan de website zullen werken en deze               
actueler zullen maken.  
Anna van Rooijen zegt dat vanwege inschrijven voor activiteiten de site ook vaker bezocht              
zal worden. 
 
Pagina 8: 
Boris de Geest zegt dat er elke maand een collegepraatje zou zijn, maar dat hij er nog geen                  
gezien heeft.  
Anna van Rooijen zegt dat dit inderdaad nog niet gebeurd is, maar dat ze overleg heeft                
gehad met docenten en daar nu pas een conclusie uitgekomen is. Ook zegt ze dat er maar                 
twee activiteiten in oktober waren, wat het bestuur te weinig vond om te promoten via een                
collegepraatje.  
Boris de Geest vraagt wat de conclusie uit het gesprek met Andrej Zaslove was. 
Anna van Rooijen zegt dat zij aanwezig zal zijn bij een online les, waarna zij het                
collegepraatje zal houden. Zo kunnen aanwezige leden ook gelijk vragen stellen. 
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Erik Stoelinga zegt dat er staat dat het vorige bestuur is begonnen met het opzetten van een                 
online ismuskamer op Discord, maar dat dit geen succes bleek. In het beleidsplan staat dat               
het huidige bestuur hier enthousiast over is en hij vraagt zich af waarom zij dat zijn.  
Anna van Rooijen zegt dat Discord voornamelijk gebruikt zal worden als plek voor             
activiteiten, maar dat het bestuur graag online bereikbaar wilt zijn. Zij zegt dit te willen sluiten                
als het niet werkt.  
Rik van Doremalen zegt dat de Discord server het bestuur erg goed beviel tijdens de               
introductieweek.  
 
Pagina 10: 
 
Erik Stoelinga zegt dat er staat dat er gepeild zal worden of er behoefte is aan een online                  
ismuskamer in de ismail. Hij zegt dat deze poll niet aanwezig was. 
Anna van Rooijen zegt dat deze in de volgende ismail aanwezig zal zijn. 
 
Rose Snijders vraagt of de vertaalfunctie op Facebook gebruikt is en of deze beviel. 
Joos Rutjens zegt dat deze gebruikt is en tot nu toe nog goed heeft gewerkt. Mocht dit                 
tegenvallen, dan gaat hij de teksten zelf weer vertalen.  
 
Bas Mandos zegt dat op inschrijfformulieren geen mogelijkheid aanwezig is om niet akkoord             
te gaan met het maken van foto’s en video’s door ismus. Hij zegt dat hier een probleem ligt,                  
aangezien er geen rekening wordt gehouden met de vrije keuze. Conform de AVG moet              
iedereen de mogelijkheid krijgen om deel te nemen aan een activiteit en hierbij aan te geven                
niet gefotografeerd te willen worden. Hij zegt dat hier dus een mogelijkheid zou moeten zijn               
om hier niet mee akkoord te gaan en hij vraagt of het bestuur het hier mee eens is.  
Anna van Rooijen zegt dat ze begrijpt wat Bas zegt. 
Joos Rutjens zegt dat hij het eens is met Bas en dat hij dit zal aanpassen op                 
inschrijfformulieren. Ook zegt hij dat hij er dan op zal letten wie hier niet mee akkoord is                 
gegaan en dat hij hier rekening mee zal houden. 
 
Pagina 11: 
Jelmer Bruurs zegt dat hij twee punten heeft over de website. Hij zegt dat er staat dat het                  
bestuur foto’s van commissieleden wilt toevoegen op de website, maar hij vraagt zich af wat               
de toegevoegde waarde hiervan is.  
Thomas Steenkamp zegt dat het leuker zou zijn om de commissies ook met een foto op de                 
website te kunnen plaatsen, omdat dit minder saai overkomt. Hij zegt ook dat dit het               
persoonlijker maakt. 
Jelmer zegt ook dat de omslachtige inlogmethode nog steeds aanwezig is op de site, en               
vraagt of hier iets aan gedaan kan worden.  
Joos zegt dat hij van deze inlogmethode houdt, maar dat hij zal proberen dit aan te passen. 
Jelmer zegt dit goed te vinden. 
 
Rose Snijders stelt dat ‘televismus’ gebruikt wordt door de filmcommissie, maar dat deze niet              
aanwezig is dit jaar. Zij vraagt wat de invulling hiervan zal worden.  
Anna van Rooijen zegt dat andere commissies video’s zullen maken en dat deze zullen              
verschijnen op YouTube. Zij zegt ook dat dit nog aangepast zal worden. 
 
Pagina 12: 
Rose Snijders zegt dat het in oktober niet haalbaar lijkt om het streven van twee formele en                 
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vier informele activiteiten per maand na te komen. Zij zegt ook dat dit in september niet                
gehaald is, en zij vraagt of dit klopt.  
Anna van Rooijen zegt dat dit in oktober niet gehaald zal worden vanwege de              
tentamenperiode en dat het in september bijna gehaald is. 
Rik van Doremalen zegt dat het streven wel is gehaald in september. Ook zegt hij dat het                 
streven op vier informele activiteiten staat, omdat het lastiger is om voor iedereen een              
activiteit te organiseren. Hij zegt dat er daarom meer activiteiten georganiseerd zullen            
worden.  
Rose zegt dat de doelstelling wel te halen zou moeten zijn in oktober.  
Anna zegt dat de doelstelling niet gehaald is vanwege het aflassen van activiteiten door              
nieuwe maatregelen. Ze zegt wel meer activiteiten te willen organiseren bij de volgende             
tentamenperiode.  
Rose zegt dat mensen wel enthousiast zijn voor online activiteiten zoals een pubquiz en dat               
er ook nieuwe concepten kunnen worden bedacht. Ze zegt dat het handig zou zijn om een                
backup plan te hebben, voor als een activiteit niet door kan gaan.  
Anna zegt dat dit een goed idee is en dat het bestuur ook nog goed zal nadenken over                  
nieuwe online activiteiten, zodat er niet teveel in herhaling zal worden gevallen.  
Boris de Geest zegt dat het handig is om met de commissies te overleggen over activiteiten                
en hen ook na te laten denken over nieuwe activiteiten.  
Rik van Doremalen zegt dat dit inderdaad het plan is en dat de commissies ook een plan b                  
zullen hebben. Als dit niet het geval is helpt het bestuur hiermee.  
 
Pagina 14: 
Jelmer Bruurs zegt dat er staat dat de voorzitter van elke commissie aanwezig moet zijn bij                
elke ALV, met uitzondering van een statuten-ALV. Hij zegt dat dit het imago van een imago                
niet helpt. Hij zegt dat het de bedoeling is men naar ALV’s te lokken en dat deze                 
uitzondering de statuten-ALV’s bagatelliseert.  
Anna van Rooijen zegt dat de voorzitter aanwezig moet zijn zodat ze hun eigen commissie               
kunnen vertegenwoordigen, iets wat minder nodig zou zijn bij een statuten-ALV.  
Erik Stoelinga zegt dat er bij deze ALV ook geen voorzitters aanwezig zijn, en vraagt hoe dit                 
in de toekomst zal worden gehandhaafd.  
Rik van Doremalen zegt dat commissies pas net zijn opgezet en dat hij aan zal geven dat                 
minstens één lid van de commissie aanwezig moet zijn bij de ALV. Hij zal hier actief mee                 
aan de slag gaan. 
 
Erik Stoelinga vindt het een goed idee dat er per commissie een covid-lid wordt aangesteld,               
maar dat dit niet bij elke commissie noodzakelijk zal zijn. Hij zegt het raar te vinden dat er                  
alleen voor de reiscommissie een covid-lid zal zijn, maar dat er bij andere commissies ook               
rekening moet worden gehouden met ontwikkelingen. 
Anna van Rooijen zegt dat het speciaal bij de reiscommissie is aangezien hier meer              
ontwikkelingen met corona zullen worden ervaren. Bij andere commissies zal hier een            
algemeen belang voor zijn en moet elk lid hier dus op letten.  
 
Pagina 16: 
Irene Wilde zegt het leuk te vinden dat de acquisitiecommissie terug wordt gebracht, maar              
vindt het vreemd dat hier twee oud-externs in zitten. Zij vraagt of dit toevallig of opzettelijk is.  
Anna van rooijen zegt dat deze twee zich hebben geschreven en dat dit geen toeval is,                
aangezien zij graag met de huidige extern willen samenwerken.  
Irene wenst hen veel plezier met de acquisitiecommissie. 
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Rik van Doremalen zegt dat er een derde inschrijving was, maar dat deze zich voor               
meerdere commissies had ingeschreven en daardoor in een commissie is beland waar deze             
meer benodigd was.  
Anna vult aan dat de acquisitiecommissie geopend was voor iedereen. 
 
Jelmer Bruurs vraagt waarom het lid niet ook in de acquisitiecommissie kon. 
Rik van Doremalen legt uit dat het bestuur vanwege drukte besloten heeft ieder lid maar in                
een commissie toe te laten, met een uitzondering hier en daar. In het geval van dit lid zegt                  
Rik dat er meer vraag voor een lid was bij een andere commissie, dus dat hier niet vanwege                  
persoonlijkheid is gekozen.  
Jelmer snapt niet waarom deze niet ook bij acquisitie kon en vraagt of dit te maken heeft met                  
de jaarlaag. 
Rik zegt dat dit te maken heeft met het drukke tijdschema en dat hij deze persoon niet wilde                  
opzadelen met twee commissies en dit ook met de persoon in kwestie heeft overlegd. 
 
Jelmer Bruurs vraagt of de Career Day weer in samenwerking zal zijn met het vak PEP.  
Anna van Rooijen zegt dat Andrej Zaslove heeft laten weten dat dit wel de bedoeling is,                
maar dat de coördinator van het vak Marcel Wissenburg is. Zij zegt nog contact te zullen                
hebben met Wissenburg, maar dat hij nu nog afwezig is. Ook zegt ze dat het geen invloed                 
zal hebben mocht de Career Day online zijn. 
 
Erik Stoelinga vraagt of er goed geprobeerd is mensen in de Career Day commissie te               
krijgen, aangezien hier geen enkele inschrijving voor is.  
Anna van Rooijen zegt dat er meerdere malen gepoogd is om meer inschrijvingen te regelen,               
maar dat dit geen vruchten heeft afgeworpen.  
Erik zegt dat hij geen post heeft gezien voor deze commissie en hij vraagt waarom er niet                 
benadrukt is dat mensen zich voor meerdere commissies konden inschrijven. Hij zegt dat het              
zonde zou zijn als hier geen inschrijvingen voor blijven. 
Anna zegt dat dit inderdaad zonde is, maar dat het bestuur dit heeft besloten. Ze geeft aan                 
dat niemand zich heeft ingeschreven voor de commissie, maar dat er misschien wel meer              
gepromoot zou kunnen worden.  
Erik vraagt of er voor andere commissies later in het jaar nog gepromoot zal worden. 
Anna zegt dat dit een goed idee is. 
Rik van Doremalen zegt dat men zich wel voor meer commissies kon inschrijven, maar dat               
dit mogelijk veel tijd zou kosten. Hij zegt dat het hem ook een goed idee lijkt om de                  
inschrijvingen voor de Career Day commissie weer te openen. Hij zegt dat het jammer is dat                
de commissie niet gevuld is, maar dat het bij meerdere verenigingen lastig is gebleken om               
commissies te vullen.  
Rose Snijders zegt dat het wel of niet actief worden van leden al langer speelt, en dat dit dus                   
geen goed argument is. Ze zegt dat het al meerdere jaren een probleem is. 
Anna zegt dat het goed is dit niet als excuus te gebruiken, maar dat corona het wel een stuk                   
lastiger heeft gemaakt. Zij zegt dat dit mogelijk ook tegen heeft gewerkt bij commissies              
waarbij meer promotie nodig is.  
 
Pagina 17: 
Rose Snijders zegt dat er gekeken zal worden naar mogelijkheden voor samenwerkingen            
met career service managementwetenschappen, maar dat niemand weet wie zij zijn of wat             
ze doen. Zij zegt dat het handig zou zijn om hier een afspraak voor te maken, zodat er                  
kennis kan worden gemaakt. Zij stelt dat het handig is als het bestuur dit op zich neemt,                 
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zodat het ook goed concreet kan worden gemaakt.  
 
Jeroen Mooijman zegt dat hij zich afvraagt waarom er besloten is om meer commissies op te                
starten, bijvoorbeeld de eerstejaarscommissie, in een tijd waarin het lastig is nieuwe actieve             
leden te werven. Hij denkt dat het handig is om de focus te leggen op andere commissies                 
dan de eerstejaars, aangezien het bestuur de functie heeft om de eerstejaars te             
enthousiasmeren.  
Anna van Rooijen zegt dat de bedoeling van de eerstejaarscommissie vooral een vervanging             
en vervolg op de introductie en kennismaking voor de eerstejaars is. Hier was veel animo               
voor onder de eerstejaars. Anna zegt dat het inderdaad lastig is om actieve leden te vinden,                
alhoewel dit mee lijkt te vallen. Ze denkt dat er wel een andere commissie vol had kunnen                 
zitten als de eerstejaarscommissie niet was opgezet. Ze zegt dat de commissie vooral de              
eerste helft van het jaar belangrijk zal zijn en dat de leden hiervan mogelijk de tweede helft                 
van het jaar naar andere commissies kunnen. 
Thomas Steenkamp zegt dat er bij de eerstejaarsborrel veel eerstejaars vroegen naar een             
eerstejaarscommissie en hier enthousiast over waren, aangezien dit een laagdrempelige          
manier is om deel te nemen aan de vereniging.  
 
Pagina 18: 
Jelmer Bruurs vraagt of de taken van de filmcommissie nu worden overgedragen aan andere              
commissies, omdat de filmcommissie niet gevuld kon worden.  
Anna van Rooijen zegt dat dit klopt. 
Jelmer zegt dat dit hem geen goed idee lijkt, aangezien het editen van video’s vaak een                
drempel is gebleken en veel commissieleden dit waarschijnlijk niet willen doen. Hij zegt dat              
hierdoor weinig video’s zijn gemaakt en hij vraagt welke invulling het bestuur hiervan wilt              
zien. 
Anna zegt dat ze snapt dat mensen misschien weinig zin hebben in het editen, maar dat dit                 
wel belangrijk is. Zij denkt dat een aftermovie wel heel belangrijk is dit jaar, aangezien er                
maar weinig fysieke activiteiten plaats zullen kunnen vinden. Zij denkt dat er bijvoorbeeld bij              
de reiscommissie wel mensen zullen zijn die willen filmen en dat dit wel op te lossen moet                 
zijn.  
Jelmer zegt dat hij nog steeds sceptisch en niet overtuigd is. Hij kan zich niet voorstellen dat                 
mensen dit willen gaan doen. Hij vraagt of de bedoeling is dat het bestuur mensen aanwijst                
die de filmpjes moeten maken en editen. 
Anna zegt dat het bestuur dit zal bespreken met de commissies en zo het enthousiasme               
hiervoor kan peilen. Als hier geen enthousiasme voor is zal het bestuur zoeken naar een               
andere oplossing. Zij zegt dat het belangrijk is dit eerst met de commissie te overleggen.  
Jelmer zegt graag de apparatuur van de filmcommissie te willen gebruiken voor zijn podcast              
als dat mogelijk is. 
 
Pagina 19: 
Bas Mandos vraagt zich af of het bestuur de stukken van zijn jaar over de               
eerstejaarscommissie en IAPSS zullen gebruiken bij het opstellen hiervan. Hij zegt dat er             
ook in zijn jaar veel moeite is gestoken in een internationaliseringscommissie. 
Anna van Rooijen zegt dat dit heel belangrijk is en dat hier zeker naar gekeken zal worden.  
Bas zegt dat het hiervoor handig is om Ferdinand Schotman te contacteren. Hij denkt dat het                
handig is dit eerst te doen, voordat we iets concreets doen.  
Anna bedankt Bas voor de tip. 
Linda Gebel zegt dat Merel veel bezig is geweest met de internationaliseringscommissie. 
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Pagina 20: 
Jelmer Bruurs vraagt zich af waarom het kennismakingsweekend zal plaatsvinden na de            
bestuurswissel.  
Anna van Rooijen zegt dat dit normaal ook zo gaat. 
Jelmer vraagt zich af of als de ALV niet doorgaat, het kennismakingsweekend ook niet              
doorgaat.  
Anna van Rooijen zegt dat de bedoeling is dat het nieuwe bestuur hiermee aan de slag gaat. 
Jelmer zegt dat hij het een raar zinnetje vond. 
 
Boris de Geest vraagt of er al specifieke plannen zijn over de verkiezingen van 17 maart.  
Anna van Rooijen zegt dat er nog niks specifieks is, maar dat we graag een debat tussen                 
verschillende partijen organiseren.  
Boris vraagt of het klopt dat een aantal jongerenpartijen het bestuur hiervoor benaderd heeft. 
Rik van Doremalen zegt dat een specifieke jongerenpartij hem heeft benaderd. Hij zegt dat              
deze partij een evenement wilde organiseren tussen jongerenpartijen, maar waarbij dan           
nauwelijks plek zou zijn voor ismi om hieraan deel te nemen. Ook zegt hij dat het erg druk                  
zou zijn die maand en dat zo’n activiteit niet genoeg zou opleveren.  
Boris zegt dat het hem heel interessant lijkt en dat de jongerenpartijen een link hebben aan                
Tweede Kamerpartijen. Hij denkt dat het handig is hier wel achteraan te gaan. 
Anna zegt dat het bestuur hier heel enthousiast over was, maar dat de deal met deze                
jongerenpartij niet erg goed leek. Ze zegt dat het wel belangrijk is om iets met               
jongerenpartijen te organiseren.  
Boris zegt dat het met een zaal zoals de Leon Wecke zaal mogelijk is om veel ismi kwijt te                   
kunnen.  
Thomas Steenkamp zegt dat deze jongerenpartij alleen van ismus een plek wilde hebben             
om hier hun partij te promoten, terwijl het bestuur graag een debat tussen jongerenpartijen              
voor ismi willen. Hij zegt dat het prima is als er veel plek is en de jongerenpartijen een aantal                   
mensen meenemen, maar dit is moeilijk te realiseren nu.  
Rose Snijders zegt dat het verstandig is hierover in gesprek te gaan, om duidelijk de               
verwachtingen te uiten. Het zou een gemiste kans zijn om dit direct af te wijzen. Zij denkt dat                  
ismi dit sowieso interessant vinden, ook al is het online.  
Rik zegt dat het bestuur heeft gesteld dat zij plek wilden hebben voor ismi om zich te kunnen                  
oriënteren. Hij zegt dat er nog niks is uitgesloten, maar dat er een aantal eisen zijn gesteld                 
die deze jongerenpartij niet wilde naleven.  
Boris zegt dat het logisch is dat ze niet akkoord gaan als ismus hun leden voorrang wilt                 
bieden. 
Anna zegt dat het verstandig is om wederom in gesprek te gaan, omdat er mogelijk toch iets                 
voor beide kanten te behalen valt. 
 
Jelmer Bruurs vraagt of de kennismakingsdag die op 5 oktober zou plaatsvinden door zal              
gaan. 
Anna van Rooijen zegt dat deze geen doorgang kan vinden vanwege de maatregelen             
omtrent corona en het besluit geen fysieke activiteiten te organiseren. 
 
Boris de Geest vraagt of er nog iets terecht is gekomen van het plan om een lecture night op                   
te zetten met LUX en USA.  
Anna van Rooijen zegt dat ze contact heeft met LUX en USA en dat zij de komende week                  
een afspraak heeft, maar dat LUX al heeft aangegeven dat alles waarschijnlijk online moet.              
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Zij zegt hier komende week meer van te horen. 
Jelmer Bruurs zegt dat het hem leuk lijkt als dit door kan gaan en dat dit online ook best                   
potentie heeft. 
Anna zegt dat ze het hiermee eens is en dat ze er alles aan gaat doen om dit door te laten                     
gaan.  
 
Erik Stoelinga vraagt waarom de conclusie is getrokken dat er weinig animo is voor het               
BOW-ismus debat.  
Rik van Doremalen zegt dat de opkomst vorig jaar maar zestien man was, inclusief bestuur               
en dat er vanuit BOW maar één persoon extra was. Hij zegt dat er vanuit BOW geluid was                  
dat het niet goed ging en dat er ondertussen plannen zijn om een nieuwe activiteit te                
organiseren. Hij zegt dat er nieuwe ideeën zijn voor deze activiteit, maar om de vorm zoals                
deze was te annuleren.  
Erik vraagt of er nog wel een activiteit komt voor leden om bij te debatteren, aangezien de                 
opkomst nog redelijk was. Hij vraagt of hier een activiteit voor komt of juist voor               
samenwerking met BOW. 
Rik zegt dat er wordt gekeken naar een activiteit met BOW, maar dat hij aangeeft bij de                 
commissie dat er animo is voor een debat voor en tussen ismi. 
 
Rose Snijders zegt dat het organiseren van een debat vanuit de commissie niet erg handig               
is, dus dat dit beter vanuit het bestuur kan komen. Zij zegt dat er vanuit de Radboud ook iets                   
georganiseerd kan worden. 
Rik zegt hiernaar te gaan kijken. 
 
Pagina 22: 
Jelmer Bruurs zegt hoihoi. Hij zegt dat het thema corona over het hele beleidsplan hangt,               
maar dat speciaal beleid voor de reiscommissie geen overbodige luxe is. Hij vraagt of de               
reiscommissie volledig van start zal gaan of juist terughoudend te werk gaat.  
Anna van Rooijen zegt dat de reiscommissie zo breed mogelijk gaat kijken en goed              
overweegt wat mogelijk is en wat er moet gebeuren als de maatregelen aanscherpen.  
Rik van Doremalen zegt dat het belangrijk is om te kijken binnen de maatregelen en daarna                
mogelijk uit te breiden. Hij zegt dat de reiscommissie niet terughoudend te werk zal gaan,               
maar wel binnen de maatregelen zal kijken. Hij zegt dat het hebben van een plan b heel                 
belangrijk is en dat de commissie hier ook mee aan de slag gaat. 
 
Rose Snijders zegt dat er niet uitgebreid staat toegelicht wanneer de subsidie van             
StudentLife wordt uitgereikt.  
Yante van Haandel zegt dat er nog meer zal worden gezegd over deze eisen. 
 
Anna van Rooijen zegt de vergadering te schorsen voor een kleine pauze. 
 
Anna van Rooijen schorst de vergadering om 21:51 
Anna van Rooijen heropent de vergadering om 22:02 
 
Pagina 23: 
Jelmer Bruurs zegt dat sportactiviteiten in de middag niet lijken te werken qua opkomst, maar               
dat wij hier alsnog mee door willen gaan.  
Anna van Rooijen zegt dat ze gehoord heeft dat middagactiviteiten fijn zijn, maar dat dit niet                
per se zorgt voor een hogere opkomst. Ze zegt dat vanwege de online colleges er nu meer                 
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mogelijkheid is om in de middag aan een activiteit deel te nemen, aangezien je niet fysiek                
ergens aanwezig hoeft te zijn.  
Jelmer Bruurs zegt dat hij het niet snapt, aangezien hij niet denkt dat mensen online colleges                
wel zullen missen voor een sportactiviteit of überhaupt naar de universiteit zullen komen voor              
alleen een sportactiviteit.  
Anna zegt dat de colleges wel worden opgenomen en dat het dus niet nodig is om op een                  
bepaald tijdstip aanwezig te zijn. Ook zegt ze dat ze denkt dat er een hogere opkomst is in                  
de middag dan in de avond. 
Rose Snijders vraagt of er een overzicht is gemaakt van de colleges en welke doelgroep wij                
in gedachten hadden voor de middagactiviteiten. 
Anna zegt dat er geen overzicht is gemaakt van de jaarlagen, maar dat hier nog wel naar                 
wordt gekeken bij het plannen van de activiteiten. Zij zegt dat er normaliter om een college                
heen wordt gepland, maar dat dit nu misschien minder nodig is vanwege het online aspect.  
Rose zegt dat studenten nog steeds colleges hebben en deze niet snel zullen missen voor               
een sportactiviteit, aangezien zij dit vorig jaar ook tevergeefs geprobeerd hebben. Ze zegt             
dat het niet de bedoeling is om zoveel mogelijk studenten naar de universiteit te krijgen, dus                
dat het waarschijnlijk handiger is om dit in de avond te organiseren.  
Rik van Doremalen zegt dat het handig is om niet een dagdeel te specificeren, aangezien               
het bestuur niks wilt uitsluiten. Hij zegt dat Rose een punt heeft, maar verwacht wel meer                
flexibiliteit van studenten door de online colleges. Hij zegt ook te gaan kijken naar              
mogelijkheden voor mensen die nog niet in Nijmegen wonen, aangezien deze minder snel in              
de avond aan een activiteit kunnen deelnemen.  
Rose zegt dat ze niet denkt dat mensen naar Nijmegen zullen komen voor alleen een               
sportactiviteit en dat ouderejaars waarschijnlijk niet hun middag willen vullen met een            
sportactiviteit vanwege andere verplichtingen. Ze zegt ook dat ze niet snapt dat alleen bij              
sportactiviteiten de focus op de middag is gelegd. 
Anna zegt dat het handig is om niks te specificeren, maar juist bij elke activiteit af te wegen                  
welke tijd het beste uitkomt. 
 
Rose Snijders zegt dat ze mist waar de posters zullen worden laten zien. Ze zegt dat ze mist                  
dat deze uitgeprint zullen worden.  
Anna van Rooijen zegt dat dit hier mist aangezien dit bij promotiebeleid behandeld wordt.  
 
Pagina 27: 
Jelmer Bruurs vraagt zich af of er al een update is over de stamkroeg, aangezien dit stuk                 
twee weken geleden geschreven is.  
Thomas Steenkamp zegt dat het contract ondertekend is, ismi bij Groots tot ongeveer 01:00              
exclusief aanwezig kunnen zijn en hij goed contact heeft met de vriendelijke eigenaar. Hij              
zegt blij te zijn om daar als ismus te kunnen stallen voor de borrels en hij hoopt dat de leden                    
net zo enthousiast zijn als het bestuur.  
Jelmer vraagt of er een verplichte hoeveelheid borrels gespecificeerd is in het contract. 
Thomas zegt dat er een beduidend lager bedrag is bepaald dan voorheen, aangezien het              
heel moeilijk is borrels te plannen met corona. Hij zegt dat er dus geen hoeveelheid is                
vastgesteld, maar dat hij hoopt hier later meer consequent borrels te kunnen organiseren en              
hier meer voor te vragen. 
 
Geheel: 
Rose Snijders, Erik Stoelinga, Jeroen Mooijman, Boris de Geest en Stefan Geene uiten hun              
complimenten voor het beleidsplan. 
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Jet Dunnewind uit ook haar complimenten voor het beleidsplan en zegt te waarderen dat het               
bestuur nog steeds zo enthousiast is ondanks de aangescherpte maatregelen.  
Linda Gebel uit een woohoo. 
Anna van Rooijen zegt bijna emotioneel te worden. 
 
Stemming beleidsplan XXe bestuur 
Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit. 
 
Stemmen voor: 10 
Stemmen tegen: 0  
Stemmen onthouding: 7 
 
Het beleidsplan is aangenomen 
 
Anna van Rooijen zegt dat alle aanpassingen worden meegenomen en behandeld in het             
beleidsplan. 
 
Bespreking begroting XXe bestuur 
Anna van Rooijen zegt wederom de paginanummers voor te lezen, maar eerst heeft Yante              
van Haandel een aantal mededelingen. 
 
Yante van Haandel zegt dat er een paar wijzigingen en slordigheden zijn geweest, die zij nu                
op zal noemen. 
 
Pagina 10: 
Yante zegt dat som en het totaal van de website niet meer kloppen, aangezien de kosten                
veranderd zijn sinds dit stuk getypt is. Ze zegt dat het totaalbedrag nu uitkomt op €117,85 in                 
plaats van €71,14 en dat dit is omdat de kosten hoger uit zijn gevallen dan verwacht. 
 
Pagina 11: 
Yante stelt dat de toelichting van deze post klopt niet en het bedrag bij deze post op deze                  
pagina niet klopt, maar het bedrag bij het rekeningoverzicht, de €750,-, wel klopt.  
 
Yante zegt dat het streefbedrag dat nu voor de ismusreis aangegeven staat niet klopt, dit               
streefbedrag wordt nog veranderd en dit ligt aan het aantal dagen dat ismi op reis gaan. Ook                 
zegt ze dat er €550,- extra te besteden is, wat eerst naar de meerdaagse excursie zou gaan.  
 
Yante zegt dat het bedrag voor de KAAL en de ALU verkeerd om staan, de €850,- is bedoeld                  
voor de ALU en de €50,- is bedoeld voor de KAAL. 
 
Pagina 13: 
Yante zegt dat er een zin over het lustrum staat, waarin vermeld staat dat dit aankomend                
collegejaar plaats zal vinden. Ze zegt dat dit niet klopt, aangezien dit volgend collegejaar              
plaats zal vinden, dus collegejaar 2021-2022. 
 
Pagina 14: 
Yante zegt dat het aantal leden op 1 oktober 555 is, dus het totale bedrag gaat van €5460,-                  
naar €5400,-. 
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Pagina 15: 
Yante zegt dat de onvoorziene uitgaven veranderen van €609,85 naar €612,19.  
 
Yante zegt dat het subtotaal en het totaal worden aangepast aan de hand van de nieuwe                
cijfers. 
 
Anna van Rooijen zegt nu te zullen beginnen met het voorlezen van de pagina’s, waarop               
mensen weer kunnen reageren. 
 
Pagina 11: 
Rose Snijders zegt tegen Yante van Haandel dat ze goed bezig is met het minder begroten                
op feesten. Ze vraagt zich wel af of er al is nagedacht over andere mogelijkheden om met                 
BiM of de management verenigingen inkomsten te verkrijgen.  
Thomas Steenkamp zegt dat hier nog over vergaderd wordt met de SVM afgevaardigden. 
 
Jet Dunnewind zegt dat de focus niet moet liggen op meer geld binnenhalen, maar het lijkt                
haar wel leuk om iets te organiseren met de verenigingen van management. 
 
Pagina 12: 
Erik Stoelinga vraagt aan wat voor een activiteiten gedacht wordt bij de Amerikaanse en              
Nederlandse verkiezingen, aangezien hier wel voor begroot is.  
Yante van Haandel zegt dat het plan is om presentjes te kopen voor sprekers, al helemaal                
als er grotere sprekers van bepaalde partijen kunnen worden geregeld. Ze zegt dat dit meer               
geld zal kosten dan als er een docent van de vakgroep wordt geregeld. 
Anna van Rooijen vult aan dat er mogelijk ook lunch of een aansluitende activiteit geregeld               
zal worden, waar dan ook kosten aan verbonden zullen zijn.  
Erik zegt dat hij hier graag nog een stuk uitleg bij ziet, aangezien er vrij wat begroot is. 
 
Linda Gebel zegt dat het haar verstandig lijkt meer te begroten op grotere activiteiten.  
 
Geheel: 
Rose Snijders zegt tegen Yante van Haandel en het gehele bestuur dat er goed gewerkt is                
aan het financieel jaarverslag en dat ze enthousiast is voor de activiteiten. 
 
Jet Dunnewind complimenteert Yante van Haandel voor een mooie begroting en zegt dat ze              
weet dat Yante er goed over heeft nagedacht. Linda Gebel sluit zich hierbij aan. 
 
Stemming begroting XXe bestuur 
Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit. 
 
Stemmen voor: 10 
Stemmen tegen: 0 
Stemmen onthouding: 7 
 
Anna van Rooijen schorst de vergadering om 22:42 
 
Linda gebel en Jet Dunnewind verlaten de vergadering om 22:44 
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Anna van Rooijen opent de vergadering om 22:50 
 
Bespreking Motie ‘Nieuwe Samenwerking IAPSS’ 
Anna van Rooijen vraagt aan de ALV of zij een samenvatting willen van de motie of dat ze                  
deze liever volledig voorgelezen krijgen. Er wordt besloten een samenvatting te geven. 
 
Anna van Rooijen zegt dat ismus uit IAPSS is gestapt in 2017 om verschillende redenen, 
bijvoorbeeld het  contact met IAPSS, dat het binnen IAPSS rommelde en het geen 
toegevoegde waarde meer had voor ismus. Ze zegt dat er sinds die tijd best wat veranderd is 
en dat ismus ook veranderd is, waardoor besloten is dit wederom op te pakken. Ze zegt dat 
ze ook graag weer bezig wilt gaan met internationalisering, met bijvoorbeeld een commissie. 
Ze zegt dat IAPSS ismus ook kan helpen met hun grote netwerk van politicologie studenten. 
Verder zegt ze dat ismus IAPSS €100,- per jaar zou betalen en dat alle ismi dan gratis lid van 
IAPSS kunnen worden. Deze leden hebben dan ook volledig democratisch stemrecht en het 
bied hen een platform voor publicaties van onderzoeken. De kosten van een lidmaatschap 
zijn normaal rond de €10,- per persoon. Als laatste zegt ze dat het bestuur in de motie stelt 
hiermee akkoord te gaan en zo aan te sluiten bij IAPSS.  
 
Bas Mandos zegt dat het hem niet veel uitmaakt of ismus lid is van IAPSS. Hij zegt dat er de 
afgelopen jaren veel druk is geweest om weer bij IAPSS te gaan. Hij zegt dat zijn bestuur in 
zijn jaar tot een gezamenlijke conclusie is gekomen dat IAPSS weinig meerwaarde had voor 
ismus, maar dat hij dat niet terug leest in de motie. Hij is bang dat nu weer dezelfde discussie 
als een paar jaar terug gevoerd zal worden. Hij denkt dat het netwerk van IAPSS niet zo 
groot is als ze laten blijken en vraagt zich af wat er concreet veranderd is bij IAPSS, 
waardoor het nu wel goed zou zijn om lid te worden. 
Jelmer Bruurs zegt dat hij het eens is met Bas. Hij denkt eveneens dat er niet veel veranderd 
is en zegt dat de website erg verouderd is. 
Anna van Rooijen zegt dat het goed is om te horen dat ze kritisch zijn, aangezien IAPSS niet 
per se veranderd hoeft te zijn. Ze zegt dat ze zelf vier jaar geleden nog niet betrokken was, 
maar hen wel gelooft. Ze zegt dat het netwerk van IAPSS onafhankelijk van de activiteiten 
die ze organiseren, vrij groot is aangezien veel verenigingen lid zijn van IAPSS.  
Irene Wilde zegt dat ze enthousiast is over IAPSS. Ze weet dat er in het verleden veel gezeur 
is geweest over IAPSS, alhoewel zij het toen misschien nog niet helemaal eens was met de 
motie tegen IAPSS. Zij heeft veel met IAPSS gesproken en zegt dat ze daar wel enthousiast 
over werd. Zij ziet dat er nu meer dingen aanwezig zijn bij IAPSS en dat vindt zij top. Zij denkt 
dat het mogelijk is dat IAPSS nog niet veel voorstelt, maar dat als wij hier tijd insteken we er 
iets moois uit kunnen halen. Ze stelt voor de €100,- te gebruiken en er dan veel moeite in te 
steken, en dan te zien waar het schip strandt. 
Jelmer zegt het eens te zijn met Irene, bijvoorbeeld dat ze toen nog niet veel wisten van 
IAPSS, maar dat het gratis lidmaatschap voor leden van ismus al een voordeel is. Hij zegt 
dat het belangrijk is om IAPSS dan wel erg te promoten en hier actief mee om te gaan, zodat 
je eruit haalt wat erin zit. ‘Een gratis mogelijkheid om actief betrokken te zijn is dan natuurlijk 
wel een kans die je moet benutten.’ 
Rose Snijders zegt dat er in het stuk wordt beschreven dat het interessant is voor de leden, 
maar dat vanuit de management faculteit buitenlandse samenwerkingen worden gepromoot, 
dus dat dit misschien gezamenlijk kan worden georganiseerd. Zij zegt dat hiervoor een 
subsidie zou kunnen gelden, maar dat het bestuur hier wel achteraan moet gaan. 
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Jeroen Mooijman zegt dat ismus teveel geld heeft, dus dat de €100,- voor een 
samenwerkingsverband het waarschijnlijk waard kan zijn. 
Anna zegt dat IAPSS mogelijk een fragiele vereniging is en er veel onduidelijkheid heerst, 
maar dat zij erg open staan voor de inbreng van ismus. Ze zegt dat het dus veel op kan 
leveren als wij hier veel moeite in steken, aangezien zo samen dingen kunnen worden 
georganiseerd.  
Irene zegt dat het investeren van €100,- het waard is, als goed wordt gezocht naar de 
mogelijkheden. 
Jelmer weet niet meer zo goed wat hij wilde zeggen. 
Bas zegt dat hij het wel eens is met Irene, maar dat dit erg afhangt van de moeite die ismus 
en IAPSS hierin steken. Over het algemeen trok altijd iemand de kar, dus hij stelt voor dat we 
hier wel veel moeite insteken om die band te onderhouden. Hij ziet liever niet dat het loopt 
zoals voorheen, maar is enthousiast. 
Anna zegt dat het bestuur heeft overlegd met de vakgroep om helemaal opnieuw te kijken 
naar IAPSS, aangezien veel mensen die eerder betrokken waren al weg zijn ondertussen. 
Bas zegt dat hij hier een compliment wil maken aan het bestuur, aangezien zij een motie 
indienen tijdens een beleids-ALV. Hij vindt het fijn dat ze hebben besloten een motie in te 
dienen en hier achteraan te gaan, aangezien hij tijdens zijn jaar vooral veel overlegd heeft 
maar daar niet veel van is gekomen. 
Anna bedankt Bas voor de complimenten. 
Irene heeft een vraag over de internationaliseringscommissie. Zij stelt een idee voor om een 
iemand uit die commissie het aanspreekpunt te maken voor IAPSS, om hier nauw contact 
mee te houden en ideeën en mogelijkheden te overleggen met hen. 
Anna zegt dat deze commissie dit jaar nog geen activiteiten gaat organiseren, maar dat zij 
vooral gaan nadenken over mogelijkheden in de toekomst. Zij denkt dat ongeveer de hele 
commissie contact kan onderhouden met IAPSS over mogelijkheden. 
Erik Stoelinga vraagt zich af hoe het in z'n werk gaat dat ismus contact kan leggen met 
andere verenigingen, terwijl individuën lid worden van IAPSS en niet de vereniging als 
geheel?  
Anna zegt dat ze niet weet hoe het precies in elkaar zit, aangezien ze maar een kort gesprek 
heeft gehad. Anna zegt dat ismus een lidmaatschap koopt bij IAPSS, maar dat tegelijkertijd 
ismi gratis lid kunnen worden en kunnen deelnemen. Zij neemt aan dat ismus direct contact 
met IAPSS heeft en contact kunnen zoeken met andere verenigingen via IAPSS. Zij stelt dat 
IAPSS heeft gezegd dat zij ook graag activiteiten voor gezamenlijk contact wilden 
verspreiden via hun platform. 
Erik vraagt of er ambitie is om een congres te organiseren waar ook buitenlandse studenten 
kunnen deelnemen, of dat het bestuur hieraan zou willen deelnemen? 
Anna zegt dat dit niet per se een ambitie is, aangezien het bestuur liever activiteiten op 
kleinere schaal doen. Het pip-congres is hier ook al voor en hier focussen zij dan liever op. 
Ze zegt dat dit wel een punt kan zijn voor de internationaliseringscommissie. 
Jelmer vraagt of andere leden van het PvP in Nederland lid zijn gebleven van IAPSS en wat 
hun ervaringen zijn. 
Anna zegt dat ze nog niet met hen overlegd heeft over IAPSS, maar dat Machiavelli nog 
steeds lid is. Zij hebben eenzelfde structuur zoals ismus dat zou aanpakken.  
Jelmer zegt dat het handig is om te achterhalen hoe zij gebruik maken van het netwerk en 
wat hun ervaringen zijn. 
Anna is het hiermee eens. 
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Stemming Motie ‘Nieuwe Samenwerking IAPSS’ 
Anna van Rooijen legt de stemprocedure uit.  

Stemmen voor: 8  
Stemmen tegen: 0  
Stemmen onthouding: 7  

De motie ‘Nieuwe Samenwerking IAPSS’ is aangenomen. 

W.V.T.T.K  
-  

Rondvraag 
Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag vragen of 
ze online een foto kunnen plaatsen waarbij IAPSS gepresenteerd wordt als een aanwinst, 
aan Anna mag vragen wat zij over tien minuten denkt te gaan en dat hij hoopt dat de voorzet 
wordt ingekopt. 
Stefan Geene vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het bestuur mag bedanken 
voor de goede stukken en of hij het bestuur mag complimenteren met het stand houden. 
Marcus Schmeits zegt het leuk te hebben gevonden bij een ismus ALV, hij zegt veel geleerd 
te hebben en veel ismuskopjes gezien te hebben. 
Irene Wilde vraagt of ze het bestuur succes mag wensen, hen mag feliciteren met het 
lidmaatschap bij IAPSS en hen allemaal mag vragen wat ze gaan doen over nog tien 
coronatesten. 
Franka Noordam vraagt waar het ismuslied op de site te vinden is en of ze het bestuur mag 
bedanken voor een waanzinnige ismus ALV. 
Boris de Geest vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur succes 
mag wensen aankomend jaar en of hij aan Thomas mag vragen wanneer Tottenham de 
Premier League won. 
Jeroen Mooijman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag 
feliciteren met het slagen van het beleidsplan, of hij IAPSS mag feliciteren met het 
lidmaatschap van ismus, of hij aan Thomas mag vragen wat zijn voorspelling voor 
Nederland-Mexico morgen is, of hij Joos mag vragen wat de beste bezienswaardigheid in 
Baak is en of hij aan Anna mag vragen waar zij is over tien spacecakes. 
Rose Snijders vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het bestuur mag 
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feliciteren met het instemmen van het beleidsplan en de begroting, of ze aan hen mag 
vragen naar welke ismusactiviteit zij het meest uitkijken en of zij hen nog veel succes mag 
wensen. 
Erik Stoelinga vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Goalbatsjov mag 
feliciteren met hun verwinning van morgenavond, of hij het bestuur mag vragen waar zij zijn 
over tien Mundusactiviteiten. 
Bas Mandos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Anna mag bedanken 
voor het voorzitten, of hij de rest mag bedanken voor het bijzijn, of hij Joos mag bedanken 
voor het notuleren, of hij het bestuur mag complimenteren met het beleidsplan en de IAPSS 
motie en of hij het bestuur mag vragen wat er gedaan zal worden over tien IAPSS 
activiteiten. 
Thomas Steenkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor alle vragen en complimenten, 
of hij Boris mag beantwoorden met 1961, of hij Jeroen mag antwoorden dat Nederland met 
3-1 wint van Mexico en dat hij geen tien testen of Mundusactiviteiten gaat doen, of hij Bas 
mag beantwoorden dat tien IAPSS activiteiten nog erg lang duurt en hij dan hoopt bestuur-af 
te zijn en of hij aan Rik en Joos mag vragen wanneer zij voor het laatst rosbief hebben 
gegeten. 
Rik van Doremalen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor hun input en complimenten, of 
hij mag antwoorden dat hij over tien minuten een biertje of nulmeting heeft, dat hij tien testen 
niet hoopt te halen, dat hij op de IC ligt over tien Mundusactiviteiten, dat hij na tien IAPSS 
activiteiten niet meer aanwezig is en dat hij twee maanden terug rosbief heeft gegeten. 
Yante van Haandel vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze mag antwoorden 
dat ze zin heeft in een cantus van ismus, dat ze geen sportactiviteit wilt, dat ze na tien testen 
eindelijk een positief heeft, dat ze na tien IAPSS activiteiten nog wel studeert en dat ze het 
niet meer weet. 
Joos Rutjens zegt waarschijnlijk iets grappigs. 
Anna van Rooijen vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het oud bestuur 
mag bedanken voor hun feedback en vooral Jeroen voor zijn voorbereiding, of ze mag 
antwoorden dat het bericht over IAPSS met een tag van Pol komt, dat ze over tien minuten 
gaat neervallen op de bank en gaat huilen van ontlading, dat ze over tien coronatesten op de 
IC ligt, dat ze over tien spacecakes bij Yante op haar kamer is, dat men geen drugs moet 
doen, dat ze benieuwd is naar de statuten ALV, dat ze niet kan wachten op een live activiteit, 
dat ze niet weet of ze tien Mundusactiviteiten gaat halen en dat ze over tien IAPSS 
activiteiten al eens in Luxemburg is geweest. 
 
Sluiting 
Anna van Rooijen sluit de vergadering om 23:39. 
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